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Vergadering: 19 april 2021 
Aanwezig: Elli Ruijter, Jeroen Koomen, Cees Rutsen, Peter Fennema, Aad Kramer, Willy Schipper 
Afwezig: Bert Rotteveel  
Gasten: Marit Jansen  

1. Opening: Elli opent deze vergadering om 20.00 uur met een welkom aan een ieder. Nadat de 
vergaderingen van 18 januari en 1 maart 2021 door de Covid-19 maatregelen moesten 
worden afgezegd.  Speciaal welkom voor Marit die zich komt oriënteren.  

2. Mededelingen : Old Skoel heeft geen gehoor kunnen geven aan de uitnodiging om vanavond 
uitleg te komen geven over de stand van zaken i.v.m. andere niet af te zeggen afspraken. Ze 
zijn nu uitgenodigd voor de vergadering van 31-05-2021. Jeroen meldt dat er nu een 
handtekeningen actie gaande is in het dorp over de gang van zaken m.b .t. de verkoop van 
Old Skoel. Ook heeft mw. Anne de Jong bij de raad ingesproken. De Dorpsraad is over deze 
actie niet  formeel  over geïnformeerd. 

3. Notulen van 07-12-2020: Deze worden ongewijzigd vastgesteld met dank aan de notulist.  
4. To do list n.a.v. de notulen van 07-12-2020: 

Willy heeft een opzet gemaakt voor het verzoek om verlichting langs het fietspad. Er wordt 
besloten dit naar het College te sturen en in het veldbezoek mee te nemen.  
Voor de klok gaan we bij Jan Dekker informeren want de klok die Willy had gezien had 
slechte recensies. Jeroen heeft nog niet gekeken naar het portaal van de Dorpsraden. Andere 
zaken zijn afgehandeld. Heel veel positieve reacties gehad op het h.a.h. bezorgen van de pot 
narcissen.  

5. Post: Zie hiervoor de bijgevoegde postlijst. Doordat er zoveel tijd is verstreken na de laatste 
vergadering is dit een hele lijst geworden. Er zijn diverse zaken uitgelicht en besproken.  

6. Vast stellen financieel verslag 2020 en huidige stand van zaken.  
Dit wordt onder dank en decharge voor de penningmeester ongewijzigd vast gesteld. Het 
aantal abonnees en adverteerders voor de Brugpraat loopt op en kan dus nog financieel uit.  
Het oplaad punt voor elektrische fietsen zal deels uit de gemeentelijke bijdrage worden 
betaald.  

7. Vast stellen Jaarverslag 2020: Dit verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. En zal op de 
website worden geplaatst. Willy zal een begin maken met het verslag voor 2021. 

8. Bestuurs vacatures: Willy haar laatste vergadering is die van 05-07-2021. Aad zal Tineke en 
Ron Veldkamp vragen de volgende vergadering bij te wonen. Elli zal ook Gerard Poland 
benaderen om er dan bij te zijn. Ook Marit wordt dan weer uitgenodigd.  

9. Fiets oplaadpunt: Elli en Peter hebben een aanvraag gedaan voor een bijdrage uit het 
zonneparkfonds voor een oplaadpunt voor eclectische fietsen. Deze aanvraag is 
gehonoreerd! Dit is gegaan via de Schager uitdaging. Elli zal nog contact opnemen over de 
benodigde vergunning met de gemeente.  

10. Verslag diverse bijeenkomsten:  

 Huisvesting Buitenlandse werknemers. Elli heeft deelgenomen aan de online 
bijeenkomst. Daarna is er een enquête uitgezet die de bewoners konden 
invullen. Jeroen vond het een slechte enquête. Deze was mede door de 
provincie en gemeenten Den Helder , Hollands Kroon en Schagen uitgezet. 

 Woonvisie: De woonvisie waaraan we via tafel gesprekken hebben 
deelgenomen zal in de omgevingsvisie van de gemeente Schagen worden 
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opgenomen. De omgevingswet waar deze visie een gemeentelijk onderdeel 
zal zijn treedt op 1 januari 2022 in werking.  

 RES: Peter en Elli hebben de online bijeenkomsten inzake RES bijgewoond. 
Voor de gemeente Schagen zijn de zoekgebieden voor wind uit de RES 
gehaald. We blijven de zon gebieden staan. Er zal participatie met bewoners 
volgen zodat er in de RES van 2023 goede standpunten kunnen worden 
vastgelegd. 21 april 2021 is de presentatie van de RES 1.0 deze kan een ieder 
volgen zonder inschrijving voor af. We moeten de plannen van de gemeente 
Bergen goed blijven volgen i.v.m. hun plannen voor het Noord Hollands 
kanaal en de  Hondsbossche zeewering.  

 Omgevingsvisie: Hiervoor zijn ook online bijeenkomsten geweest en 
bijgewoond. De Dorpsraad Eenigenburg heeft hiervoor een brief naar de 
gemeente Schagen geschreven met hun ideeën. Wij hebben in mei 2020 al 
op de plannen gereageerd. Met o.a. vasthouden aan de 600 m grens voor 
Windmolens.  

11. FB pagina: Jeroen heeft deze aangemaakt. Er kwamen al veel reacties binnen n.a.v. de 
narcissen actie. Hij zal er een poll opzetten voor ideeën voor het dorp. Ook een link plaatsen 
voor het Jaarverslag. 

12. Standpunt Polder F: De dorpsraad stelt zich neutraal op inzake windmolens in polder F. De 
leden hebben natuurlijk als persoon/bewoner wel een eigen mening.  

13. Stand CPO. De intentie overeenkomst is getekend maar er zit heel weinig vaart in de 
voortgang. Ook komt de gemeente steeds weer met nieuwe eisen. Zo wil men dat er een 
nieuwe ontsluitingsweg wordt aangelegd voor calamiteiten. Het oordeel van de Dorpsraad is 
dat er al 2 uitgangen zijn. Namelijk naar de Grote Sloot en naar de Burgerweg. Ook is de 
grondprijs nog niet bepaald. Als het goed is moet dat voor 1 september bekend zijn. Het 
ambtenaren apparaat werkt heel stroef en communiceert onvoldoende met de deelnemers 
aan de CPO.  

14. Stand van zaken Campagne Bewustwording Veiligheid landbouw en transportverkeer:  
Het Campagne team is door Corona al heel lang niet meer bij elkaar geweest. Willy 
vertegenwoordigd hier de belangen van de Dorpsraden en zorgt ook voor de communicatie 
naar hun. Ook daar zal een nieuwe afgevaardigde voor moeten komen. Geopperd wordt om 
Bert daarvoor te vragen.   

15. Straat juwelen Burgerweg en onveilige situaties in ons dorp:  
De geplaatste juwelen hebben als er een tegenligger komt wel effect ,maar als die er niet is 
wordt er nog steeds hard gereden. Ook is de kei die aan de rechterkant naast het fietspad 
was gelegd tegen het sluipverkeer verdwenen. Daar zal een fixie melding voor worden 
gedaan. Nog steeds wordt er ontzettend hard op de kruisingen aangereden en soms ook 
doorgereden. We wachten op de grote klapper! 

16. Veldbezoek: Willy zal informeren of we ons nog op kunnen geven voor het Veldbezoek. 
We hebben de volgende punten: Straat juwelen nog weinig effect, Brug naar de Gouden 
Hoeck is beschadigd, Verlichting Fietspad, Bord verboden voor vrachtverkeer en geen 
doorgang bij de Burgervlotbrug. 

17. Wat verder nog ter tafel komt: Geen punten. 
18. Rondvraag: Willy bedankt voor de steun die ze heeft gekregen tijdens de ziekte van haar 

tweelingbroers in oktober  en het overlijden van 1 van hen in februari 2021.Jeroen vraagt of 
er al bekend is of er een jaarmarkt zal zijn in juli. Willy zal informeren bij de 
carnavalsvereniging.  



E. Ruijter-Masteling   
 
 

                         NOTULEN  
   

19. Sluiting en volgende vergadering 31-05-2021. Elli sluit deze vergadering om precies 22.00 
uur zodat een ieder nog redelijk rond de avondklok thuis kan zijn. De volgende vergaderingen 
voor de zomer zullen zijn op 31 mei en op 5 juli en dan weer in de Herboren Toren als dat 
mogelijk is. Wel Thuis allemaal.  
Wsr 20-04-2021 
 
  

 
 
 
 
 
 


